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17.09.2024 

Ερώτηση  

Προς τον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

Θέμα: Τιμωρούνται αντί να επωφελούνται οι πολυκατοικίες που έχουν 

εγκαταστήσει κοινόχρηστο σύστημα αντλίας θερμότητας 

Ενώ το κοινόχρηστο σύστημα θέρμανσης με αντλία θερμότητας προβλέπονταν στις 

επιλέξιμες κατηγορίες παρεμβάσεων για πολυκατοικίες που είχαν ενταχθεί στο 

Πρόγραμμα «ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ - ΑΥΤΟΝΟΜΩ 2020», οι πολυκατοικίες που επέλεξαν να 

εγκαταστήσουν κοινόχρηστο σύστημα τιμωρούνται.  

Η εγκατάσταση αντλίας θερμότητας ήταν, σε κάποιες περιπτώσεις, μονόδρομος 

αφού, δεν προβλεπόταν η ανάπτυξη δικτύου φυσικού αερίου, σε περιοχές μάλιστα 

που βρίσκονται κοντά στο κέντρο της Αθήνας. 

Οι πολυκατοικίες αυτές τιμωρούνται γιατί χρεώνονται για την κατανάλωση της 

αντλίας θερμότητας βάσει του επαγγελματικού τιμολογίου Γ21, με το οποίο 

τιμολογούνται οι κοινόχρηστοι χώροι των πολυκατοικιών. Τιμολόγιο το οποίο είναι 

αρκετά ακριβότερο από το οικιακό. 

Σύμφωνα με στοιχεία που μάς έχουν καταθέσει ενοικιαστές ακινήτων πολυκατοικίας 

που είχαν την «ατυχία» να έχουν εγκαταστήσει κοινόχρηστο σύστημα θέρμανσης με 

αντλία θερμότητας πριν την ενεργειακή κρίση, έφτασαν να πληρώνουν ακόμη και 

602 ευρώ ανά μεγαβατώρα. Για παράδειγμα, την περίοδο 01/10/2022-01/11/2022, 

πλήρωναν 687 ευρώ ανά μεγαβατώρα (!!!).  

Οι υψηλότατες χρεώσεις διατηρήθηκαν και τη χειμερινή περίοδο του 2023. Η 

χρέωση ρεύματος για την περίοδο 10/02/2023-09/03/2023 ήταν για παράδειγμα στα 

268 ευρώ ανά μεγαβατώρα.  

Το Γ21 τιμολόγιο της ΔΕΗ για τον μήνα Σεπτέμβριο είναι στα 171.40 ευρώ ανά 

μεγαβατώρα, ενώ αναμένεται να αυξηθεί περαιτέρω ενόψει της χειμερινής 

περιόδου. 

Για τους παραπάνω λόγους ερωτάται ο Υπουργός Περιβάλλοντος και Ενέργειας: 

1. Προτίθεται να προχωρήσει σε ειδική πρόβλεψη ώστε τα κοινόχρηστα 

συστήματα να μην υπάγονται σε επαγγελματικό τιμολόγιο; 

2. Προτίθεται ο ΔΕΔΔΗΕ να θεσπίσει κάποια διαδικασία ώστε οι πολυκατοικίες 

αυτές να μπορούν να υπάγονται σε οικιακό τιμολόγιο; 
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3. Δεν θα έπρεπε να κινητροδοτούνται αντί να τιμωρούνται οι πολυκατοικίες 

για την εγκατάσταση συστημάτων αντλιών θερμότητας; 

 Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Πέρκα Θεοπίστη (Πέτη) 

 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 

 

Αχτσιόγλου Ευτυχία (Έφη) 

 

Ηλιόπουλος Αθανάσιος (Νάσος) 

 

Τζούφη Μερόπη 

 

Τσακαλώτος Ευκλείδης 

 

Φερχάτ Οζγκιούρ 

 

Φωτίου Θεανώ 

 




